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Zápis z 12. řádného zasedání Akademického senátu Fakulty architektury konaného dne 

14.2.2018, místnost 262 

 

Přítomni:  

Senátoři: Ing. arch. Dalibor Hlaváček, Ph.D., Josef Holeček, prof. Ing. arch. Michal Kohout, 

Ph.D., Ing. arch. Šárka Malošíková, Ing. arch. Dana Matějovská, JUDr. PhDr. Jiří Plos, doc. 

Ing. Michael Rykl, Ph.D., Ing. arch. Jan Sedlák, RNDr. Jiří Šrubař, Ph.D., doc. Ing. arch. Petr 

Vorlík, PhD. 

Omluveni: Mgr. Hubert Guzik, PhD., prof. Ing. arch. Jan Jehlík, Zdeněk Völfl 

Nepřítomni: Ondřej Lebeda, Vladimír Votava  

Vedení FA: doc. Ing. Michaela Brožová, prof. Ing. arch. Ladislav Lábus, Hon. FAIA, prof. Ing. 

arch. Irena Šestáková, Ing. Jana Tóthová, prof. Ing. arch. ir. Zdeněk Zavřel, dr. h. c. 

Hosté: prof. Ing. arch. Matúš Dulla, DrSc., Jiří Horský, Ing. arch. Jan Tesař 

 

(pozn.: jména dále uváděna bez titulů) 

 

1. Schválení programu 12. zasedání AS FA ČVUT 

2. Schválení zápisu z 11. zasedání AS FA ČVUT 

3. Žádost vedení FA o projednání jmenování proděkanů 

4. Informace vedení FA  

5. Různé  

 

1. Schválení programu 12. zasedání AS FA 

Hlasování přítomno 10 senátorů: 10-0-0 

Usnesení: navrhovaný program 10. zasedání byl schválen. 

 

2. Schválení zápisu z 11. zasedání AS FA  

Hlasování přítomno 10 senátorů: 9-0-1 

Usnesení: zápis z 11. zasedání AS FA byl odsouhlasen. 
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3. Žádost vedení FA o projednání jmenování proděkanů 

Děkan L. Lábus představil k projednání senátu návrh na obsazení pozic proděkanů: 

 

Proděkan pro vědu, výzkum a uměleckou činnost 

doc. Dr. Henri Hubertus Achten 

Proděkanka pro zahraniční vztahy 

doc. Ing. arch. Irena Fialová 

 

Proděkanka pro pedagogickou činnost 

prof. Ing. arch. Irena Šestáková 

 

Proděkan pro vnější vztahy 

Ing. arch. Jan Tesař 

 

Proděkan pro rozvoj a výstavbu 

doc. Ing. arch. Jakub Vorel, Ph.D. 

 

Děkan L. Lábus poděkoval paní proděkance Brožové a panu proděkanovi Zavřelovi za 

jejich významnou a záslužnou práci, kterou pro fakultu vykonali.  

Předseda senátu J. Sedlák předal slovo arch. Tesařovi, který poděkoval za důvěru a také 

poděkoval za dosavadní práci proděkance Brožové.  

Následně vyzval předseda J. Sedlák k diskusi. D. Matějovská vznesla dotaz na děkana, 

zda byl J. Tesař jediným kandidátem na pozici proděkana pro vnější vztahy. Děkan L. 

Lábus odpověděl, že uvažoval i o jiných kandidátech, ale on byl prvním z oslovených. D. 

Matějovská se zeptala, jestli uvažoval i o K. Rottové. Děkan Lábus odpověděl, že s K. 

Rottovou mluvil o jejím případném setrvání ve funkci, kterou doposud zastávala, ale ona 

se chce zatím věnovat jiným aktivitám.  

Další dotazy nebyly vzneseny. 

Usnesení: AS FA projednal návrh děkana L. Lábuse na jmenování proděkanů FA. 

 

4. Informace vedení FA  

Děkan L. Lábus informoval senát o záměru vypsat v červnu další termín přijímacího řízení 

do bakalářského studia. Důvodem je pokles počtu uchazečů na obor architektura a 

urbanismus. Proděkanka I. Šestáková – mimořádné přijímací řízení bude vyhlášeno se 

stejnými podmínkami jako bylo první přijímací řízení.  

Proběhla diskuse o úrovni znalostí studentů, jejich zapálení pro obor a nárocích na 

studenty v prvním ročníku studia. J. Holeček sdělil vlastní zkušenost se studiem v prvním 

ročníku, kdy studenti řeší kromě ZANu především matematiku a stavitelství – nemají 

moc příležitostí se realizovat. Š. Malošíková poznamenala, že první ročník je spíše 
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zaměřen na rutinu a v ateliérech studenti neumí přemýšlet. Mohla by se zvážit přeměna 

struktura 1. ročníku. 

Proděkanka I. Šestáková informovala senát o podané akreditaci magisterského 

programu Krajinářská architektura. V dubnu by mohl přijít výsledek. 

 

5. Různé 

Předseda senátu J. Sedlák obdržel dopis od Z. Völfla týkající se místopředsedy 

studentské sekce O. Lebedy, který končí studium. Senátor Z. Völfl by měl o tuto funkci 

zájem. Předseda J. Sedlák navrhnul o této věci hlasovat na příštím zasedání senátu, až 

bude záležitost projednána se všemi senátory studentské části senátu. 

Š. Malošíková upozornila na skutečnost, že studenti nepoužívají fakultní e-maily. Je 

obtížné je kontaktovat ve věci obhajob a výuky. 

Reagovala proděkanka Šestáková s tím, že studenti jsou upozorněni na používání 

fakultních e-mailů při zápisu, ale nepoužívají je. 

Následovala diskuse, kterou uzavřel předseda Sedlák s tím, že tuto záležitost by mělo 

řešit vedení fakulty.  

 

Děkan L. Lábus informoval o tom, že obdržel petici týkající se klavíru umístěného 

v přízemí budovy. Někteří zaměstnanci jsou hrou na klavír rušení při výuce a práci. 

Vedení se tímto zabývalo a dohodlo se, že budeme diskutovat o možném časovém 

omezení. Názory na přítomnost klavíru nejsou jednotné, ale převažuje pozitivní 

hodnocení. Jedná se o otázku tolerance na obou stranách. 

P. Vorlík se dotázal, zda už máme výsledky ze studentské ankety. Proděkanka Šestáková 

potvrdila, že anketa funguje a hodnocení studenty zatím stále probíhá. 

 

Příští zasedání AS FA se koná 21.3.2018 od 16.00 hod. 

 

 

 

 

Zapsala dne 14.2.2018 Gabriela Thompson. 


